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Abstract (en)
On a cover for an opening, which cover comprises a frame (1) and a lid or grating (2), an elastically deformable, bar-shaped closing element (8) is
provided on the lid or grating (2), which closing element (8) forms one part of a locking device (7), while the other part of the locking device (7) is a
retaining element (8) which is a groove (12) which is arranged in the frame (1) and in which a closing finger (11) arranged on the closing element
(8) can catch under elastic deformation of the closing element (8). The lid or grating (2) is thereby held in the frame (1) in a positive-locking simple
manner. <IMAGE>

Abstract (de)
An einer, einen Rahmen (1) und einen Deckel oder Rost (2) umfassenden Abdeckung für eine Oeffnung ist am Deckel oder Rost (2) ein elastisch
verformbares, stabförmiges Schliesselement (8) vorgesehen, das den einen Teil einer Verriegelungsvorrichtung (7) bildet, während das andere Teil
der Verriegelungsvorrichtung (7) ein Sperrelement (8) ist, das eine in dem Rahmen (1) angeordnete Nut (12) ist, in welche ein am Schliesselement
(8) angeordneter Schliessfinger (11) unter elastischer Verformung des Schliesselementes (8) einrastbar ist. Dadurch wird in einfacher Weise der
Deckel oder Rost (2) im Rahmen (1) formschlüssig gehalten.
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